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19 lutego minÄ™Å‚o dwa lata od momentu, kiedy minister rolnictwa Krzysztof Jurgiel daÅ‚ zielone
Å›wiatÅ‚o na to, aby kierownictwo Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych odwoÅ‚aÅ‚o dwóch prezesów
stadnin koni arabskich &ndash; Jerzego BiaÅ‚oboka z MichaÅ‚owa i Marka TrelÄ™ z Janowa
Podlaskiego, a takÅ¼e na to, aby zwolniÄ‡ inspektor AnnÄ™ StojanowskÄ…, która nadzorowaÅ‚a
hodowlÄ™ koni arabskich w ANR. Wszystkie te trzy decyzje personalne byÅ‚y spowodowane bardzo
niskimi pobudkami. Dwóch osobników, hodowca z BeÅ‚Å¼yc oraz senator-hodowca, chcieli siÄ™
zemÅ›ciÄ‡. Ten pierwszy miaÅ‚ porachunki (przegrany proces sÄ…dowy &ndash; pisaÅ‚em o tym w
tekÅ›cie pt. &bdquo;CzÅ‚owiek z cienia&rdquo; 8 IV 2016)) z Markiem TrelÄ…, a ten drugi miaÅ‚ za
zÅ‚e Annie Stojanowskiej, Å¼e nie zgodziÅ‚a siÄ™ umieÅ›ciÄ‡ jego klaczy w pierwszej dziesiÄ…tce
listy aukcyjne w 2015 roku. Bogu ducha &bdquo;winnemu&rdquo; Jerzemu BiaÅ‚obokowi dostaÅ‚o
siÄ™ przy okazji. A Å¼e senator-hodowca miaÅ‚ Å‚atwy dostÄ™p do ucha ministra (byÅ‚ wczeÅ›niej
szefem biura poselskiego Jurgiela), to ten siÄ™ bez zastanowienia zgodziÅ‚. Przypuszczam, Å¼e
dziÅ› tego Å¼aÅ‚uje, a moÅ¼e nawet ma tym dwóm osobnikom za zÅ‚e, Å¼e go wpuÅ›cili na
minÄ™. Bo jest oczywiste, Å¼e ani minister, ani wÅ‚adze ANR nie spodziewali siÄ™ takiej burzy,
jakÄ… wywoÅ‚ali tymi decyzjami.  Te dwa lata, jakie minÄ™Å‚y od tych niesprawiedliwych i
szkodliwych decyzji, które w dalszej konsekwencji zrujnowaÅ‚y markÄ™ aukcji w Janowie
Podlaskim, a takÅ¼e bardzo powaÅ¼nie osÅ‚abiÅ‚y markÄ™ polskiej hodowli koni arabskich,
naznaczone sÄ… kÅ‚amstwami, ukrywaniem fatalnych skutków tych decyzji za pomocÄ… albo
&bdquo;tajemnicy handlowej&rdquo;, albo gry na czas. 

KÅ‚amstwa, oszustwa, przekrÄ™tyPamiÄ™tajÄ… PaÅ„stwo, jak Beata SzydÅ‚o, wówczas jeszcze
kandydatka na premiera, mówiÅ‚a, Å¼e ministrem obrony narodowej w jej rzÄ…dzie bÄ™dzie 
JarosÅ‚aw Gowin, a nie Antoni Macierewicz. A potem kto zostaÅ‚ ministrem?Niedawno minister
infrastruktury Andrzej Adamczyk w drodze decyzji administracyjnej przekazaÅ‚ wojewodzie
mazowieckiemu Plac PiÅ‚sudskiego. Oficjalnym powodem miaÅ‚o byÄ‡ to, Å¼e odbywajÄ… siÄ™
na nim liczne uroczystoÅ›ci paÅ„stwowe, a wiÄ™c teren ten powinien byÄ‡ w pieczy paÅ„stwa,
choÄ‡ w przeszÅ‚oÅ›ci nigdy nie byÅ‚o Å¼adnych na tym tle zatargów miÄ™dzy wÅ‚adzami miasta
a rzÄ…dem. Szybko siÄ™ okazaÅ‚o, co byÅ‚o prawdziwym powodem tego pogwaÅ‚cenia
uprawnieÅ„ wÅ‚adz samorzÄ…dowych. Na Placu PiÅ‚sudskiego majÄ… powstaÄ‡ dwa pomniki
smoleÅ„skie. Tak dziaÅ‚a PiS na samym szczycie, i tak samo dziaÅ‚a niÅ¼ej. Podobnie jest w
sprawie &bdquo;dobrej zmiany&rdquo; w paÅ„stwowej hodowli koni arabskich w Polsce. Kiedy ANR
powoÅ‚ywaÅ‚a na czÅ‚onka zarzÄ…du spóÅ‚ki w Janowie Podlaskim Mateusza 
Leniewicz-Jaworskiego, jego CV byÅ‚o jednym wielkim kÅ‚amstwem, które publicznie prostowali po
kolei: &bull; prezes ECAHO Jaroslav Lacina (Å¼e Mateuszek-kÅ‚amczuszek nie byÅ‚ czÅ‚onkiem
ECAHO, a jedynie czÅ‚onkiem Komisji Dyscyplinarnej, czyli byÅ‚ jednym z tzw. ringmasterów); &bull;
Johanna Ullström z belgijskiej stadniny Arctic Tern Training Center (Å¼e Mateuszek-kÅ‚aczuszek
owszem pracowaÅ‚ tam, ale nie peÅ‚niÅ‚ tam Å¼adnej funkcji kierowniczej i nie miaÅ‚ wpÅ‚ywu na
plany hodowlane, gdyÅ¼ pracowaÅ‚ jako zwykÅ‚y masztalerz); &bull; Stadnina Al Shaqab (Å¼e
Mateuszek-kÅ‚amczuszek owszem pracowaÅ‚ u nich przez 9 miesiÄ™cy, ale na stanowisku
pracownika technicznego i nie byÅ‚ zaangaÅ¼owany w tworzenie wizji rozwoju stadniny, jej
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zarzÄ…dzanie, opracowywanie programu hodowlanego, ani teÅ¼ organizacjÄ™ pokazów
miÄ™dzynarodowych); &bull; Stadnina Al Zobara (Å¼e Mateuszek-kÅ‚amczuszek nie byÅ‚
zaangaÅ¼owany w zarzÄ…dzanie, ani decyzje hodowlane w Al Zobara, byÅ‚ jedynie sekretarzem
doradcy tejÅ¼e stadniny, a na dodatek &bdquo;w wyniku splotu wydarzeÅ„ Pan Jaworski zostaÅ‚
nastÄ™pnie wydalony z Kataru&rdquo;).PisaÅ‚em o tych faktach szerzej w tekstach: &bdquo;Kolejne
kÅ‚amstwa ANR&rdquo; (16 II 2016) i &bdquo;Jeszcze o Jaworskim i nie tylko&rdquo; (29 III 2016). 
Kiedy wybuchÅ‚a burza po odwoÅ‚aniu dwóch prezesów i pani inspektor, zaczÄ™Å‚o siÄ™ szukanie
po fakcie argumentów, które miaÅ‚yby uzasadniÄ‡ te niesprawiedliwe decyzje. Jednym z tych
znalezionych argumentów miaÅ‚ byÄ‡ &bdquo;brak nadzoru weterynaryjnego&rdquo; nad koÅ„mi w
Janowie Podlaskim, w wyniku którego padÅ‚a wspaniaÅ‚a Pianissima. Tak mówiÅ‚ minister Jurgiel.
Ale kiedy padÅ‚y z tego samego powodu (skrÄ™t jelit) Preria i Amra (dwie klacze Shirley Watts
przebywajÄ…ce czasowo w Janowie Podlaskim), to minister zmieniÅ‚ nutÄ™ i zaczÄ…Å‚ bredziÄ‡
&bdquo;o udziale osób trzecich&rdquo; i skierowaÅ‚ sprawÄ™ do prokuratury. DoÅ›Ä‡ szybko
okazaÅ‚o siÄ™, Å¼e biegli obalili tÄ™ tezÄ™, ale co siÄ™ urzÄ™dnicy paÅ„stwowi (prokuratura,
policja, biegli) natrudzili, to siÄ™ natrudzili, ale co istotniejsze, za ich daremny trud my wszyscy,
podatnicy zapÅ‚aciliÅ›my. PisaÅ‚em o tym w tekÅ›cie pt. &bdquo;No i co Panie Ministrze?&rdquo;
(19 V 2016). InnÄ… bredniÄ… ministra byÅ‚a nastÄ™pujÄ…ca teza: &bdquo;MusieliÅ›my
odwoÅ‚aÄ‡ tych panów, bo za dziesiÄ™Ä‡ lat, polska hodowla przestaÅ‚aby istnieÄ‡.&rdquo; (
http://www.radiownet.pl/publikacje/ju ... ich-arabow-byla-zagrozona). WtórowaÅ‚ mu ówczesny
rzecznik prasowy ANR, Witold Strobel (dziÅ› szef KOWR), który mówiÅ‚: &bdquo;Pianissima ma 8
sztuk potomstwa za granicÄ… i tylko jedno w Polsce.&rdquo;ProstowaÅ‚em te kÅ‚amstwa wówczas
(11 III 2016 &bdquo;Kolejne przekÅ‚amania&rdquo;), a przypominaÅ‚em niedawno, przy okazji
sprzedaÅ¼y do ZEA syna Pianissimy - ogiera Prometeusz. Sama aukcja Pride of Poland z 2016
roku okazaÅ‚a siÄ™ jednym wielkim przekrÄ™tem Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych. Tak na
marginesie &ndash; za te sÅ‚owa ANR pozwaÅ‚a mnie do sÄ…du. Czekam na wezwaniu na
pierwszÄ… rozprawÄ™ z niecierpliwoÅ›ciÄ…, bo mam nadziejÄ™, Å¼e gdy przyjdzie niektórym
Å›wiadkom (np. Karol Tylenda, Mateusz Leniewicz-Jaworski) zeznawaÄ‡ pod przysiÄ™gÄ…, byÄ‡
moÅ¼e w koÅ„cu dowiemy siÄ™ na pewno tego, co na razie moÅ¼emy &ndash; co prawda z
bardzo duÅ¼Ä… dozÄ… prawdopodobieÅ„stwa  - siÄ™ domyÅ›laÄ‡. A czego? Ano tego, Å¼e
amerykaÅ„ski aukcjoner Greg Knowles prowadziÅ‚  pierwszÄ…, oszukaÅ„czÄ… licytacjÄ™ Emiry
&bdquo;ze Å›cianÄ…&rdquo; na polecenie ANR. Tego, Å¼e Irina Stigler byÅ‚Ä… jednym z
&bdquo;secret bidders&rdquo;, czyli tych, którzy mieli podbijaÄ‡ ceny koni na zamówienie ANR, jak
to byÅ‚o np. w przypadku pierwszej licytacji Al Jazeery. Tego, na czyje polecenie dziaÅ‚aÅ‚ Mateusz
Leniewicz-Jaworski (czÅ‚onek zarzÄ…du spóÅ‚ki janowskiej &ndash; przypomnijmy), kiedy
prowadziÅ‚ zakulisowe pertraktacje z Anette Mattsson w sprawie zakupu Emiry, klaczy bÄ…dÅº co
bÄ…dÅº naleÅ¼Ä…cej do SK MichaÅ‚ów! I jeszcze kilku innych kwestii.Wszystko co dotyczy tej
oszukaÅ„czej aukcji z 2016 roku opisaÅ‚em w wielu tekstach, a przede wszystkim w piÄ™ciu
artykuÅ‚ach z EmirÄ… w tytule.   Gra na czasWiele z kÅ‚amliwych argumentów uÅ¼ywanych przez
ministra Jurgiela juÅ¼ dawno upadÅ‚o i potwierdziÅ‚o bezsensownoÅ›Ä‡ decyzji o zwolnieniu
prezesów (i wspaniaÅ‚ych hodowców) obu stadnin oraz pani inspektor. Jedna sprawa ciÄ…gle
jeszcze nie moÅ¼e znaleÅºÄ‡ swego oficjalnego koÅ„ca. Chodzi o Å›ledztwo, jakie minister kazaÅ‚
wdroÅ¼yÄ‡ w sprawie rzekomej niegospodarnoÅ›ci w SK Janów Podlaski w latach, kiedy
zarzÄ…dzaÅ‚ tÄ… stadninÄ… Marek Trela. Przyciskany do muru na posiedzeniu Sejmowej Komisji
Rolnictwai Rozwoju Wsi 13 kwietnia 2016 roku powiedziaÅ‚ wówczas te sÅ‚ynne i haniebne sÅ‚owa,
Å¼e &bdquo;za zÅ‚odziejstwo zwolniÅ‚em, nie za niefachowoÅ›Ä‡&rdquo;. Nawiasem mówiÄ…c
Marek Trela pozwaÅ‚ za te sÅ‚owa ministra do sÄ…du, ale ten skryÅ‚ siÄ™ za immunitetem
poselskim i nie zamierza poddawaÄ‡ siÄ™ weryfikacji, której wynik byÅ‚by oczywisty. Ale co siÄ™
odwlecze, to nie uciecze. WróÄ‡my jednak  do Å›ledztwa w sprawie rzekomej niegospodarnoÅ›ci w
SK Janów Podlaski. Kiedy juÅ¼ wydawaÅ‚o siÄ™, Å¼e zostanie ono umorzone (tak wynikaÅ‚o z
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informacji podanej przez rzecznika prasowego Prokuratury Regionalnej w Lublinie), &bdquo;na
wniosek prokuratora prowadzÄ…cego Å›ledztwo prokurator krajowy przedÅ‚uÅ¼yÅ‚ okres tego
postÄ™powania do lutego 2018 roku.&rdquo;  Tak brzmi oficjalny komunikat. Prawda jest taka, Å¼e
naleÅ¼y to odwróciÄ‡, tzn. to prokurator krajowy nakazaÅ‚ przedÅ‚uÅ¼enie Å›ledztwa. Tak czy
inaczej, luty juÅ¼ siÄ™ koÅ„czy i niebawem powinniÅ›my poznaÄ‡ koÅ„cowe stanowisko
prokuratury, która prowadziÅ‚a Å›ledztwo &bdquo;w sprawie&rdquo;, a nie &bdquo;przeciw
komuÅ›&rdquo;, co jest bardzo istotnym rozróÅ¼nieniem z prawniczego punktu widzenia.
Obstawiam, Å¼e Å›ledztwo zostanie po raz kolejny przedÅ‚uÅ¼one. Dlaczego? Bo gra na czas jest
jednym ze staÅ‚ym chwytów, jakie stosuje &bdquo;dobra zmiana&rdquo;, nie tylko w kwestii hodowli
koni arabskich. TakÅ¼e dlatego, Å¼e jeÅ›li Å›ledztwo zostanie umorzone, to upadnie ostatni
argument, jaki zostaÅ‚ ministrowi Jurgielowi. Kiedy Å›ledztwo zostanie umorzone, bÄ™dzie moÅ¼na
z czystym sumieniem powiedzieÄ‡: panie ministrze, wszystko co Pan mówiÅ‚ argumentujÄ…c
koniecznoÅ›Ä‡ zwolnienia prezesów obu stadnin okazaÅ‚o siÄ™ nieprawdÄ…! GrÄ… na czas jest
takÅ¼e Å›ledztwo, jakie na polecenie prokuratury prowadzi lubelski oddziaÅ‚ CBA. A to Å›ledztwo
jest prowadzone, gdyÅ¼ PO oraz Marek Trela zÅ‚oÅ¼yli do prokuratury zawiadomienie o
moÅ¼liwoÅ›ci popeÅ‚nienia przestÄ™pstwa &ndash; chodzi o przebieg tej oszukaÅ„czej aukcji Pride
of Poland w 2016 roku. Wlecze siÄ™ i wlecze. Z tego co wiem, przesÅ‚uchani juÅ¼ zostali wszyscy
Å›wiadkowie z Polski (w tym i moja osoba), ale jest kÅ‚opot z przesÅ‚uchaniem najwaÅ¼niejszego
Å›wiadka. Jest nim obywatel amerykaÅ„ski, aukcjoner Greg Knowles. No i CBA ma dobry pretekst,
by to Å›ledztwo prowadziÄ‡ latami. Podejrzewam, Å¼e wyników tego Å›ledztwa nie poznamy,
dopóki bÄ™dzie w Polsce rzÄ…dziÄ‡ PiS. Tajemnice handloweO zasÅ‚anianiu siÄ™ rzekomÄ…
tajemnicÄ… handlowÄ… na kaÅ¼dym kroku przez prezesa SÅ‚awomira Pietrzaka pisaÅ‚a ostatnio
na moim blogu Beta Kumanek, która czÄ™sto w stadninie janowskiej bywa i dobrze wie, co tam w
trawie piszczy. Ja takÅ¼e poznaÅ‚em te dwa magiczne sÅ‚owa. O tym, jak Al Jazeera zostaÅ‚a
sprzedana kilka miesiÄ™cy po aukcji bez Å¼adnego przetargu, pisaÅ‚em w tekstach &bdquo;Skutki
juÅ¼ sÄ…&rdquo; (31 VIII 2016) oraz &bdquo;Ile straciÅ‚a stadnina na sprzedaÅ¼y Al Jazeery
?&rdquo; (27 IX 2016). Przypomnijmy o co chodzi. Chodzi o to, Å¼e Stadnina Koni w Janowie
Podlaskim z pistoletem przystawionym do gÅ‚owy musiaÅ‚a siÄ™ zgodziÄ‡ na sprzedaÅ¼ Al
Jazeery, bo kupiec w Kataru zagroziÅ‚, Å¼e nie odbierze wylicytowanej za 300 tys. euro Sefory i nie
zapÅ‚aci za niÄ… pieniÄ™dzy. ZadaÅ‚em wówczas w trybie ustawy o prawie prasowym pytanie
prezesowi SÅ‚awomirowi Pietrzakowi, za ile ostatecznie Al Jazeera zostaÅ‚a sprzedana. Po jakimÅ›
czasie otrzymaÅ‚em trzystronicowe pismo, stworzone zapewne przez jakiegoÅ› prawnika, a
podpisane przez Pietrzaka, z którego wynikaÅ‚o, Å¼e nie ma obowiÄ…zku mi odpowiedzieÄ‡ na tak
postawione pytanie. OczywiÅ›cie nie jest to zgodne ze stanem prawnym. Gdybym poszedÅ‚ z tÄ…
sprawÄ… (odmowÄ… odpowiedzi) do sÄ…du, wygraÅ‚bym. Nie chce mi siÄ™ jednak tego robiÄ‡,
bo wiadomo, ciÄ…gnÄ™Å‚oby siÄ™ to latami. Brak odpowiedzi teÅ¼ jest odpowiedziÄ…. Dla mnie
brak odpowiedzi byÅ‚ potwierdzeniem mojej tezy, Å¼e Al Jazeera zostaÅ‚a sprzedana taniej niÅ¼
owe 300 tysiÄ™cy euro, które kupiec z Kataru chciaÅ‚ za niÄ… zapÅ‚aciÄ‡ podczas aukcji. Ale
wówczas do akcji wkroczyÅ‚a &bdquo;secret bidders&rdquo;, czyli Irina Stiegler i podbiÅ‚a cenÄ™
na 350 tys. euro. Kiedy jednak kupiec z Kataru nie chciaÅ‚ juÅ¼ przebiÄ‡ ceny na 400 tys. (bo
zorientowaÅ‚ siÄ™, Å¼e jest robiony w balona), koleÅ¼anka Mateuszka-kÅ‚amczuszka udaÅ‚a,
Å¼e ona nie licytowaÅ‚a Al Jazeery i klacz zeszÅ‚a z ringu niesprzedana. Nieoficjalnie wiem, Å¼e
ostatecznie klacz zostaÅ‚a sprzedana za 168 tys., czyli stadnina straciÅ‚a 132 tysiÄ…ce euro. 
Podobnie byÅ‚o, kiedy zwróciÅ‚em siÄ™ do prezesa SK MichaÅ‚ów Macieja Grzechnika: &bdquo;W
trybie ustawy o prawie prasowym zwracam siÄ™ z kilkoma pytaniami dotyczÄ…cymi ogierka 
Ermitage.  1. Czy prawdÄ… jest, Å¼e zostaÅ‚ wywieziony ze Stadniny 9 (bÄ…dÅº 10) grudnia 2017
roku?  2. JeÅ›li zostaÅ‚ wywieziony za granicÄ™, to czy miaÅ‚ wewnÄ…trzunijne Å›wiadectwo
zdrowia traces?  3. JeÅ›li zostaÅ‚ wywieziony do jakiegoÅ› polskiego podmiotu, to czy miaÅ‚
paszport?&rdquo;  Pan prezes przysÅ‚aÅ‚ mi odpowiedÅº, ale takÄ…, Å¼e mi nie odpowie, bo
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&ndash; i tu nastÄ™puje mÄ™tny wywód pseudoprawniczy. Tajemnicami handlowymi zasÅ‚ania
siÄ™ równieÅ¼ ministerstwo rolnictwa, które musiaÅ‚o coÅ› odpowiedzieÄ‡ na interpelacjÄ™
poselskÄ…. OdpowiedziaÅ‚o na niewiele pytaÅ„, ale nie bÄ™dÄ™ streszczaÅ‚ ani pytaÅ„, ani
odpowiedzi, bo jest ich zbyt duÅ¼o i nie chcÄ™ juÅ¼ zanudzaÄ‡ czytelników szczegóÅ‚ami.  
PrzytoczÄ™ tylko liczby. Wiemy, jaki wynik finansowy miaÅ‚y obie stadniny za poprzednie dwa lata.
W odpowiedzi na interpelacjÄ™ jest informacja, jaki jest prognozowany wynik finansowy za rok
obrotowy 2017. GoÅ‚ym okiem widaÄ‡, jak na Å‚eb, na szyjÄ™ spadajÄ… wyniki finansowe obu
spóÅ‚ek pod rzÄ…dami beneficjentów &bdquo;dobrej zmiany&rdquo;.  Rok                  Janów
Podlaski                       MichaÅ‚ów2015                3,2 mln                                   2,36 mln2016             
      81 tys.                                 1,7 mln2017                  100 tys.                                     900 tys. zÅ‚  
Podane 100 tysiÄ™cy za rok 2017 wymaga komentarza. Gdyby nie oddanie pod zastaw za
poÅ¼yczone pieniÄ…dze (czy teÅ¼ wymuszona sprzedaÅ¼) kilku klaczy janowskich spóÅ‚ce
MaÅ‚opolska Hodowla RoÅ›lin (spóÅ‚ka, której czÄ™Å›ciÄ… jest BiaÅ‚ka) wynik byÅ‚by ujemny. Jak
fatalna jest sytuacja finansowa janowskiej stadniny widaÄ‡ choÄ‡by z dwóch faktów: ograniczanie
dawek Å¼ywnoÅ›ciowych krowom mlecznym, wypÅ‚acaniu pensji pracownikom na raty.  I na koniec,
polecam przeczytaÄ‡ to, co zamieÅ›ciÅ‚a Alina Sobieszak na swoim portalu
&bdquo;Araby.Magazine&rdquo;. CaÅ‚oÅ›Ä‡ jest warta uwagi, ja jednak chciaÅ‚by zwróciÄ‡
uwagÄ™ na jednÄ… informacjÄ™. A mianowicie: narodowy czempionat koni arabskich w tym roku
nie odbÄ™dzie siÄ™ w Janowie Podlaskim. A gdzie? Na sÅ‚uÅ¼ewieckim torze wyÅ›cigowym w
Warszawie. TakÄ… informacjÄ™ przekazali panowie Maciej Grzechnik oraz Tomasz Chalimoniuk
(prezes Polskiego Klubu WyÅ›cigów Konnych) podczas zjazdu ECAHO  w Monachium 17 lutego.  A
czy aukcja Pride of Poland w roku 2018 odbÄ™dzie w Janowie Podlaskim? O tym panowie nie
mówili w Monachium. Z kolei z odpowiedzi ministerstwa rolnictwa na interpelacjÄ™ poselskÄ…
wynika, Å¼e tak, odbÄ™dzie siÄ™ w Janowie Podlaskim. Ja jednak w to nie wierzÄ™. UwaÅ¼am,
Å¼e aukcja Pride of Poland w takiej postaci, jak do tej pory juÅ¼ w Janowie Podlaskim siÄ™ nie
odbÄ™dzie. Moim zdaniem moÅ¼liwe sÄ… dwa scenariusze:  &bull; Aukcja odbÄ™dzie siÄ™ teÅ¼
na SÅ‚uÅ¼ewcu razem z czempionatem. Jednym sÅ‚owem caÅ‚a impreza nazywana Dni Konia
Arabskiego bÄ™dzie miaÅ‚a miejsce na SÅ‚uÅ¼ewcu. &bull; Aukcja w Janowie podlaskim
odbÄ™dzie siÄ™, ale tam bÄ™dzie sprzedawaÄ‡ swoje konie tylko janowska stadnina. MichaÅ‚ów
swoje konie bÄ™dzie sprzedawaÅ‚ gdzie indziej (MichaÅ‚ów? SÅ‚uÅ¼ewiec?)Zapewne do tego
doprowadzi widoczna goÅ‚ym okiem wojenka miÄ™dzy prezesami Pietrzakiem a Grzechnikiem. Tak
czy inaczej lepiej nie bÄ™dzie. Dobrze, a nawet Å›wietnie, to juÅ¼ byÅ‚o. Czasy Å›wietnoÅ›ci aukcji
janowskiej zostaÅ‚y zniszczone bezpowrotnie. Marka polskiej hodowli teÅ¼ ucierpiaÅ‚a i bÄ™dzie z
czasem coraz bardziej sÅ‚absza. Takie sÄ… skutki &bdquo;dobrej zmiany&rdquo; w polskiej hodowli
koni arabskich. Te skutki juÅ¼ odczuwajÄ… wszyscy, takÅ¼e prywatni hodowcy konia arabskich.
TakÅ¼e ci, którzy zacierali rÄ™ce, Å¼e wreszcie ktoÅ› dokopaÅ‚ &bdquo;tym dwóm&rdquo;
(BiaÅ‚obok, Trela). TakÅ¼e ci, którzy wsÄ…czyli jad do ucha ministra. Nawet oni juÅ¼ odczuwajÄ…
negatywne skutki swej kreciej roboty.Marek Szewczyk
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